
Protokół Nr XV/2012 

z XIV sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 29 maja 2012 roku

Posiedzenie odbyło się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrówce i trwało od godz. 

13.00 do godz. 17.15

W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą 

obecności. Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka Pani Agnieszka 

Gryglas.

Na sesji obecni byli:

1. Pan mgr inż. Tadeusz Bulik - Wójt Gminy Dąbrówka
2. Pani Helena Karczmarczyk - Sekretarz Gminy
3. Pani mgr Agnieszka Adam - Skarbnik Gminy
4. Pani Olimpia Karczmarek -  Radca Prawny
5. Kierownicy gminnych jednostek organizacyjnych
6. Sołtysi Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą
7. Pan mgr inż. Wiesław Mędrzycki -  Radny Rady Powiatu Wołomińskiego
8. Delegacja mieszkańców wsi Guzowatka.

Prowadząca obrady odczytała porządek obrad, który został przesłany Radnym przed XV sesją 

Rady Gminy Dąbrówka następującej treści:

1. Powitanie i otwarcie obrad.
2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
5. Przedstawienie opinii i wniosków przez Komisje Rady Gminy.

6. Podjęcie uchw ał:

a) w sprawie zmiany uchwały XIII/90/2012 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 16 
lutego 2012 r. w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Małopole.

b) w sprawie usytuowania punktów sprzedaży i warunków sprzedaży napojów 
alkoholowych na terenie Gminy Dąbrówka

c) w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej na rok 2011 dla 
Gminy Dąbrówka

d) w sprawie przyjęcia gminnego programu wspierania rodziny na lata 2012 — 
2014

e) w sprawie przystąpienia Gminy do realizacji projektu systemowego w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki pod tytułem: „Aktywność drogą do 
sukcesu” w ramach Priorytetu VII -  Promocja Integracji Społecznej w Gminie 
Dąbrówka na lata 2 0 12-2014
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f) w sprawie przyjęcia do realizacji projektu pt. „Dążąc do edukacji” w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki

g) w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Europejskim Funduszu 
Rozwoju Wsi Polskiej w Warszawie

h) w sprawie zmiany budżetu Gminy Dąbrówka na 2012 rok
i) w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Dąbrówka na lata 2012 -  2018.
7. Rozpatrzenie podań do Rady Gminy.
8. Sprawy różne i wolne wnioski.
9. Zamknięcie obrad.

Prowadząca obrady poprosiła Radnych o przegłosowanie porządku obrad w zaproponowanym 
kształcie.

Radni Gminy Dąbrówka przyjęli ww. porządek obrad w głosowaniu jawnym 15 głosami „za” 
przy obecności 15 Radnych.

Przebieg obrad

Ad. 1 Powitanie i otwarcie obrad.

Obrady XV Sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka. 

Powitała wszystkich zebranych. Poinformowała, że w dzisiejszych obradach zgodnie z listą 

obecności uczestniczy 15 na 15 Radnych.

Ad. 2 Wybór sekretarza obrad

Sekretarzem obrad w głosowaniu jawnym został wybrany Pan Aleksander Załęski.

- j e d n o g ł o ś n i e -

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Przewodnicząca obrad zapytała Radnych czy wnoszą uwagi do protokołu z ostatniej sesji. Do 

protokołu z ostatniej sesji Radni Rady Gminy Dąbrówka uwag nie wnieśli. Prowadząca 

obrady porosiła Radnych o przegłosowanie.

Protokół Nr XIV/2012 

z dnia 30 marca 2012 roku 

Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 5  głosami „za” przy obecności 15 Radnych
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Ad. 4 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Ww. sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Dąbrówka.

/Sprawozdanie stanowi załącznik do mniejszego protokołu/.

Przewodnicząca Rady powitała przybyłych na sesję: Pana Piotra Uścińskiego -  Starostę 

Powiatu Wołomińskiego. Pana Piotra Gontarskiego -  Naczelnika Wydziału Dróg 

Powiatowych oraz Pana Jerzego Swata - Inspektora Ruchu Drogowego.

Następnie głos zabrał Starosta, który nawiązał do ubiegłorocznego zadania inwestycyjnego: 

budowa drogi z Kuligowa do Stasiopola. W tegorocznym budżecie na teren gminy Dąbrówka 

zabezpieczono środki w wysokości 400 -  500 tys. zł na wykonanie nakładek na drogach 

powiatowych. Wspólnie z gminą planowane jest wykonanie odwodnienia i dokończenie 

chodnika we wsi Guzowatka. Jeżeli zadanie to zostałoby wykonane nakładkę można byłoby 

wykonać na drodze powiatowej w Guzowatce.

Starosta nawiązał również do sprawy spornego przystanku w Guzowatce i poinformował, że 

Rada powinna wskazać miejsce lokalizacji tego przystanku. Do kompetencji powiatu należy 

zatwierdzenie wskazanego miejsca pod względem jego zgodności z przepisami o ruchu 

drogowym.

Rada nie musi uzyskać zgody właściciela działki, przy której ma być zlokalizowany 

przystanek, ale nie powinien się on znajdować na zakręcie. Jest to decyzja bardzo trudna, 

ponieważ występuje konflikt między mieszkańcami odnośnie lokalizacji przystanku, który 

wzbudza duże emocje. Wszystko musi zostać wykonane zgodnie z przepisami ruchu 

drogowego i zasadami bezpieczeństwa.

Następnie głos zabrał p. przedstawiciel mieszkańców Guzowatki i

powiedział, że sprawą lokalizacji przystanku powinna zająć się rada gminy a nie powiat, który 

zmienił miejsce lokalizacji przystanku -  w jego opinii nie jest przestrzegane prawo i 

praworządność. Starosta wyjaśnił, że zajmowano się tą sprawą ponieważ została przekazana 

do rozpatrzenia powiatowi zgodnie z kompetencją.

Starosta poinformował, że na terenie gminy Dąbrówka wykonywane są prace 

wodnomelioracyjne przy pomocy udostępnionej przez zarząd dróg powiatowych koparki. 

Poprosił również o zgłaszanie uwag dotyczących stanu dróg powiatowych w poszczególnych 

miejscowościach.

Ponownie głos zabrał p. i zapytał przedstawicieli Zarządu Dróg Powiatowych czy

przystanki w miejscowości Czarna i w Radzyminie przy ul. Traugutta są postawione zgodnie 

z przepisami.

Starosta odpowiedział, że na terenie naszej gminy są przystanki postawione 3 0 - 4 0  lat temu, 

niezgodnie z przepisami, ale w sytuacji konfliktu należy bezwzględnie przestrzegać prawa i 

postępować zgodnie z przepisami.



Pan Swat wyjaśnił, że w Czarnej przystanek postawiony jest przy drodze wojewódzkiej 

odnośnie Radzymina nie udzielił wyjaśniającej wypowiedzi. Powiedział, że w Guzowatce 

natomiast jest 1 skrzyżowanie i do tego powinniśmy się dostosować.

Pan jeszcze wielokrotnie podnosił temat związany z lokalizacją przystanków i zatok

przystankowych. Odpowiedzi udzielał p. Swat

Pan zabierając ponownie głos stwierdził, że projektant wykonując projekt budowy

chodnika zaprojektował na wysokości działki 147 pięciometrową zatokę autobusową. Projekt 

ten uzyskał pozwolenie na budowę. Czy wobec powyższego projekt wykonany został na 

podstawie nieprawdziwego oświadczenia inwestora o posiadanym prawie do dysponowania 

nieruchomością?

Starosta wyjaśnił, że zapoznał się z tym projektem i stwierdził, że w tym przypadku błąd 

popełnił projektant, ponieważ zapisał, że zatoka znajduje się na działce publicznej. Wójt nie 

musiał wydać decyzji zatwierdzającej podział działki 147.

p. nawiązując do wypowiedzi Starosty powiedziała, że projektant to osoba

niekompetentna a nadal pracuje w starostwie wykonując prace projektowe. Ponadto p.

zwróciła się do Starosty z prośbą o udzielenie odpowiedzi na pisma, które 

skierowane były od mieszkańców Guzowatki do Wydziału Dróg Powiatowych w temacie 

odwodnienia.

Starosta odpowiedział, że projektant nie pracował jeszcze w starostwie, kiedy robił projekt na 

budowę chodnika w Guzowatce. Prace projektowe wykonywał na zlecenie Wójta gminy 

Dąbrówka. Nie zgodził się z opinią przedmówczyni, co do braku kompetencji projektanta, 

który pracuje aktualnie w starostwie powiatowym i wykonuje swoje obowiązki w sposób nie 

budzący zastrzeżeń.

Wójt powiedział, że chcąc przyspieszyć prace związane z budową chodnika w Guzowatce po 

uzyskaniu zgody właściciela drogi zlecił wykonanie projektu p. . Wszystkie

uzgodnienia związane z budową chodnika były uzgadniane w właścicielem drogi, o czym 

świadczą podpisy p. Swata i p. Jeznacha -  pracowników Zarządu Dróg Powiatowych.

Wójt nawiązał do sprawy związanej z decyzją zatwierdzającą podział działki 147 i 

powiedział, że miał obowiązek zatwierdzić projekt podziału tej działki z wytyczoną drogą 

wewnętrzną przy skraju tej działki. To Starosta nie powinien wydać zgody na zjazd z drogi 

niższej kategorii na drogę wyższej kategorii. Ponadto p. Wójt poinformował, że na spotkaniu 

ze Starostą na temat lokalizacji przystanku wnioskował, aby nie było zatoki, jeżeli nie ma 

miejsca a postawić sam znak przystankowy w starym miejscu. Na zadanie związane z budową 

chodnika w Guzowatce został złożony wniosek o dofinansowanie, do którego jednym z 

załączników jest projekt budowy z zaprojektowaną zatoką autobusową. Nie wiadomo, czy w 

związku z zaistniałą sytuacją i zmianą projektu nie pojawią się problemy z otrzymaniem 

dofinansowania.



p. -  przy projektowaniu chodnika każdy z mieszkańców miał przydzielony 1 wjazd

na działkę. Czy p. otrzymał zgodę na drugi wjazd gdy wystąpił o zjazd z drogi

zapytał p. Gawryś.

Pan Starosta powiedział, że Wójt wydał decyzję zatwierdzająca podział działki. Zgodnie z 

zatwierdzonym podziałem nie ma możliwości aby przystanek pozostał w starym miejscu. 

Wydana przez starostwo decyzja na zjazd z drogi nie ma w tym przypadku większego 

znaczenia.

Pan Gontarski powiedział, że nie może w chwili obecnej udzielić odpowiedzi na temat 

zjazdów p. Na wszystkie zadawane pytania mieszkańcom Guzowatki zostanie

udzielona odpowiedź.

Pan powiedział, że dotychczasowe miejsce było najwygodniejsze dla

wszystkich. Na dzisiejszym spotkaniu należy ustalić, w którym miejscu na być ustawiony 

przystanek i prosił o zajęcie stanowiska w powyższej sprawie.

p, ; również opowiedział się za wskazaniem lokalizacji przystanku.

P. Maria Wilkowska nawiązała do budowy chodnika w Guzowatce i poinformowała, że prace 

projektowe tego chodnika trwały już od 2007r. Było w nich wiele uchybień, które zostały 

wskazane przez mieszkańców a dalszy etap budowy miał być realizowany po uwzględnieniu 

poprawek. Z wypowiedzi Wójta wynika, że wniosek o dofinansowanie został złożony z 

projektem bez naniesionych poprawek.

Odnośnie lokalizacji przystanku p. Wilkowska powiedziała, że powinna być wybrana jedna z 

trzech propozycji zgłoszonych przez mieszkańców ale zgodna z przepisami ruchu drogowego.

Ponadto p. Maria Wilkowska zapytała przedstawicieli starostwa powiatu wołomińskiego, w 

jaki sposób będzie realizowana inwestycja budowy chodnika w Guzowatce.

p. Gontarski Naczelnik Wydziału Dróg Powiatowych poinformował, że planowane jest 

wykonanie całej inwestycji przez Gminę. Powiat zabezpiecza środki na pokrycie kosztów 

związanych z odwodnieniem.

Na pytanie, kiedy inwestycja zostanie zakończona. Pan Gontarski powiedział, że do początku 

roku szkolnego inwestycja powinna zostać zakończona.

p. prosił przedstawicieli Wydziału Dróg Powiatowych o wskazanie

przepisów prawnych wedle których przystanek wraz z zatoką nie może być zlokalizowany 

przy działce p. .

p. Swat wyjaśnił, że Zarząd Dróg nie może budować zatok na gruncie, którego nie jest 

właścicielem.

Pani Justyna Wątorska-Parzydło zwróciła się do przedstawicieli Starostwa Powiatu 

Wołomińskiego o zajęcie się sprawą uregulowania stanu prawnego drogi powiatowej na 

odcinku od strony Kowalichy w kierunku Marianowa. Uregulowanie stanu prawnego tej drogi



jest sprawą kluczową dla mieszkańców wsi Marianów, którzy chcieliby, aby przy drodze 

został wybudowany chodnik. W tej sprawie do Powiatu występował również Wójt. Prosiła 

również o ustawienie barierek na przepuście znajdującym się na odcinku drogi powiatowej 

pomiędzy Dąbrówką a Dręszewem.

Pan Krzysztof Kłębek prosił o wykonanie drobnych prac wykończeniowych przy 

wybudowanym odcinku chodnika w Zaścieniach i zapytał czy w roku bieżącym przewidziana 

jest dalsza budowa chodnika.

Starosta odpowiedział, że budowa chodnika w Zaścieniach w roku bieżącym nie będzie 

prowadzona.

Wójt nawiązał do wykazu zaproponowanych remontów, który został przekazany do Zarządu 

Powiatu w 201 lr. i zapytał czy któreś z zadań zostało uwzględnione w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Powiatu.

Starosta odpowiedział, że wykaz przyjętych zadań w WPF na lata 2012-2016 umieszczony 

został na stronie Starostwa Powiatu Wołomińskiego.

Pan Wójt zapytał, czy planowane jest wykonanie nakładki asfaltowej na drodze powiatowej w 

Guzowatce i jakie inne odcinki planowane są do wykonania na terenie gminy.

Pan Gontrarski odpowiedział, że powiat zaplanował wydatki w wysokości 2 min złotych na 

wszystkie drogi powiatowe, z czego środki w wysokości 400 tys. zł zaplanowano dla gminy 

Dąbrówka. Kwota ta powinna wystarczyć na wykonanie nakładki w Guzowatce.

Pan podniósł temat dokończenia odwodnienia Guzowatki od działki nr 56

w stronę szkoły.

p. Ziółkowski Tadeusz prosił o podwyższenie drogi powiatowej z Dąbrówki do Guzowatki 

przez wieś Chajęty oraz ustawienie przy tej drodze znaku z informacją o zwierzętach 

gospodarskich.

Pani zapytała czy zostanie podjęta decyzja odnośnie lokalizacji

przystanku w Guzowatce.

Pan Król Henryk prosił o remont drogi od Łosia w kierunku Sokołówka.

Pan Załęski Aleksander zwrócił uwagę na następujące problemy:

- ze względów bezpieczeństwa przedłużyć chodnik w Józefowie w stronę Cisia o ok. 15m

- przystanek w Józefowie (Wólka Czarnowska) przed lukiem - ze względów bezpieczeństwa 

rozważyć możliwość zmiany lokalizacji przystanku

- ustawienie barierki na rowie przy wyjeździe z Cisia na drodze Jozefów -  Kuligów

- utwardzenie drogi z Cisia do Załubic przez las

p. prosiła o udzieleni odpowiedzi na pisma które zostały skierowane do Powiatu.



Pan Starosta zobowiązał Naczelnika Wydziału Dróg Powiatowych do pilnego udzielenia 

odpowiedzi na wszystkie pisma mieszkańców Guzowatki. Odnośnie lokalizacji przystanku 

Starosta stwierdził, że lokalizacja przystanku powinna zostać wskazana przez Radę Gminy.

Pan Jacek Ruciński podziękował Staroście za nieodpłatne użyczenie koparki, dzięki czemu 

zostały wykonane prace wodnomelioracyjne we wsi Cisie.

Godz. 14.45 na sesji obecnych 14 radnych na stan 15.

Ad. 5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.

Przewodniczący Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Pan 

Janusz Getka poinformował, że komisja odbyła dwa posiedzenia:

Pierwsze posiedzenie odbyło się dnia 20 kwietnia 2012r, na którym podjęto następujące 

wnioski:

Odnośnie budowy nowych linii oświetlenia ulicznego komisja wnioskuje o wykonanie 

oświetlenia:

- Kuligów - 5 słupów na ulicy Radzymińskiej od strony ulicy Choinki w kierunku Sokołówka 

przy drodze powiatowej

- Czarnów -  postawić 1 słup zgodnie z wnioskiem ulica Leśna 3

- Lasków - Dąbrówka -  4 słupy na ulicy Kościelnej od p. K w kierunku ulicy 

Tęczowej

Jeżeli środki zabezpieczone na budowę nowych linii energetycznych nie zostaną w pełni 

wykorzystane należy je  przeznaczyć na dokończenie oświetlenia ulicy Wesołej w Dąbrówce.

Wniosek został poddany pod głosowanie i przyjęty 14 głosami „za” przy obecności 14 

Radnych..

Godz. 14.50 na posiedzenie wrócił radny p. Piotr Kostrzewa. Na stan 15 Radnych obecnych 

jest 15 Radnych.

Odnośnie przystanku członkowie komisji zaproponowali trzy lokalizacje:

1. Pomniejszona zatoka i znak drogowy D-15 w starym miejscu pomiędzy wjazdem na 

drogę wewnętrzną (działka 147/3) a działką 146

2. Znak drogowy D-15 i pasy poziome namalowane na jezdni w starym miejscu 

pomiędzy wjazdem na drogę wewnętrzną działka 147/3 a działką 146

3. Pełnowymiarowa zatoka wraz z wiatą przystankową i znakiem D-15 w miejscu gdzie 

obecnie stoi znak -  Przystanek autobusowy.

Przedstawione propozycje należy skonsultować z zarządcą drogi i na następnym posiedzeniu 

komisja zadecyduje, która lokalizacja jest właściwa.



Drugie posiedzenie Komisji odbyło się 21 maja 2012r.

Na wstępie Przewodniczący ww. komisji odczytał pismo, które wystosował do Wójta o 

przeprowadzenie z zarządcą drogi konsultacji i wydanie opinii o wskazanych przez komisję 

lokalizacjach przystanku. Następnie przedstawił odpowiedź na przedmiotowe pismo (osobą 

odpowiedzialną był pracownik urzędu p. Tadeusz Stańczak).

(Pisma stanowią załączniki do protokołu z ww. posiedzenia komisji zdrowia, spraw 

socjalnych i porządku publicznego.)

W odpowiedzi na pismo Przewodniczącego Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku 

Publicznego zarządca drogi zaproponował trzy warianty lokalizacji przystanku, (które zostały 

poddane pod głosowanie na drugim posiedzeniu ww. komisji).

1- Lokalizacja przystanku znak D15 i namalowane poziome pasy na jezdni znak P-17 

przy działce 146

W wyniku głosowania powyższa lokalizacja została odrzucona (za „0”, wstrzymujące

- 5, przeciw -  1)

2- Lokalizacja przystanku znak D 15 i namalowane pasy poziome na jezdni znak P-17 

przy działce 147/2

Powyższa lokalizacja została przyjęta większością głosów (za -  4, wstrzymujące -  2, 

przeciw -0).

3- Lokalizacja przystanku znak D 15 i namalowane poziome pasy na jezdni znak P-17 na 

jezdni oraz wiata przystankowa przy działce 161.

Zaproponowana lokalizacja została odrzucona (za „0”, przeciw -  „0”, wstrzymujące- 

6)

Odnośnie lokalizacji przystanku wniosek komisji to 2 opcja tj. znak D 15 i namalowane pasy 

poziome na jezdni ze znakiem P-17 przy działce 147/2

Pani Wilkowska zgłosiła formalny wniosek, aby wniosku Komisji Zdrowia, Spraw 

Socjalnych i Porządku Publicznego nie poddawać pod głosowanie na dzisiejszej sesji.

Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad wnioskiem. W wyniku głosowania wniosek Pani 

Wilkowskiej został odrzucony (za -  1, przeciw -13, wstrzymujące -1) na stan 15 Radnych.

Następnie prowadząca obrady poddała pod głosowanie propozycję przedstawioną przez 

komisję:

Lokalizacja przystanku znak D 15 i namalowane pasy poziome na jezdni znak P - 1 7  

przy działce 147/2

Za przyjęciem było -  11 Radnych , przeciw -  1 Radny, wstrzymało się - 3 Radnych na stan 

15 Radnych.



W sprawie lokalizacji przystanku w stronę Kuligowa w miejscowości Guzowata ww. 

komisja proponuje lokalizację przy wjeździe na działkę 377/ 1.

Wniosek został podany pod głosowanie. Za przyjęciem głosowało 13 Radnych , wstrzymało 

się 2 Radnych na stan 15 Radnych.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Pani Maria Wilkowska poinformowała, 

że posiedzenie komisji odbyło się w dniu 21 maja 2012r. Tematy posiedzenia komisji to:

1. Zapoznanie się z zadaniami zaplanowanymi do realizacji w 2012 r. oraz planem wydatków 

Gminnego Klubu Sportowego.

2. Zapoznanie się z zadaniami zaplanowanymi do realizacji w 2012 r. oraz planem wydatków 

GCK.

3. Rozpatrzenie podań.

Odnośnie dwóch pierwszych posiedzeń komisja nie podejmowała wniosków. Rozpatrując 

podania komisja zawnioskowała o przyznanie 1.000,00 zł dla sołectwa Chajęty na zakup 

trawy na boisko.

Wniosek został poddany pod głosowanie.

Radni Rady Gminy Dąbrówka przyjęli ww. wniosek w głosowaniu jawnym 15 głosami „za” 

przy obecności 15 Radnych

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Krzysztof Kłębek poinformował, że komisja 
rewizyjna odbyła posiedzenie w dniu 23 kwietnia 2012 r. Tematem posiedzenia była kontrola 
wydatków z budżetu Gminy w jednostkach gminnych OSP: Chajęty, Ludwinów - Józefów, 
Zaścienie. Po zapoznaniu się z dokumentami przygotowanymi przez pracownika urzędu 
gminy komisja stwierdziła celowość i zasadność wydatkowanych środków. Komisja nie 
wniosła żadnych uwag, co do celowości wydanych środków.
Komisja nie podejmowała wniosków.

Przewodniczący Komisji Budżetowej Pan Ryszard Klusek poinformował, że posiedzenie 

komisji odbyło się w dniu 9 maja 2012r. Ustalenia komisji zawarte zostały w przygotowanych 

projektach uchwał przyjętych pod obrady sesji.

W tym momencie Przewodnicząca ogłosiła 15 minutową przerwę. 

Po przerwie obrady zostały wznowione. 

Ad. 6 Podjęcie uchwał

a) W sprawie zmiany uchwały XIII/90/2012 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 16 
lutego 2012 r. w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Malopole.



Pani Grażyna Wójcik Pracownik UG - prowadząca sprawy związane z nadawaniem nazw ulic 
i numeracją porządkową nieruchomości wyjaśniła, że w przygotowanej uchwale w sprawie 
nadania nazw ulic w miejscowości Małopole, przy ulicy Granicznej pomyłko wskazano jedną 
z działek składających się na powyższą ulicę.

Do przedstawionego projektu radni nie zgłaszali uwag.

Projekt uchwały został odczytany przez prowadzącą obrady.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła Uchwałę Nr XV/107/2012 

z dnia 30 marca 2012r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 5  głosami „za”/ przy obecności 15 Radnych/

( Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

b) w sprawie usytuowania punktów sprzedaży i warunków sprzedaży napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Dąbrówka

Do powyższego projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XV/108/2012 

z dnia 29 maja 2012r.

- większością głosów - /14 głosami „za” 1 -  głos wstrzymujący/ przy obecności 15 Radnych/

( Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

c) W sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej na rok 2011 dla 
Gminy Dąbrówka

Do powyższego projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XV/109/2012 

z dnia 29 maja 2012r.

-jednogłośnie - /15 głosami „za” przy obecności 15 Radnych/

d) W sprawie przyjęcia gminnego programu wspierania rodziny na łata 2012 -  
2014

Pani Justyna Wątorska-Parzydło zapytała, czy przyjęcie powyższego programu będzie się 
wiązało z zatrudnieniem nowego pracownika na stanowisko„asystenta” rodziny.
Pani Sikorska wyjaśniła, że zgodnie z ustawą mamy na to czas do 2015r. Na dzień dzisiejszy 
nie ma takiej potrzeby. Poinformowała, że na dzień dzisiejszy zgodnie z ustawą o pomocy



społecznej powinien zostać zatrudniony pracownik socjalny (na 2 tys. mieszkańców 
„przypada” 1 pracownik socjalny; gmina Dąbrówka liczy 7.430 mieszkańców, a 
zatrudnionych jest obecnie 3 pracowników socjalnych).

Projekt uchwały został odczytany przez prowadzącą obrady.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XIV/110/2012 

z dnia 29 maja 2012r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 5  głosami „za” przy obecności 15 Radnych/

( Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

e) W sprawie przyjęcia do realizacji projektu systemowego w ramach 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki pod tytułem: „ Aktywność drogą do 

sukcesu” w ramach Priorytetu VII-  Promocja Integracji Społecznej w 

Gminie Dąbrówka na lata 2012 -  2014.

Do projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XV/111/2012 

z dnia 29 maja 2012r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 5  głosami „za” przy obecności 15 Radnych/

( Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

f) W sprawie przyjęcia projektu pt. „Dążąc do edukacji” w ramach programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki

Do projektu uchwał radni nie zgłaszali uwag.

Projekt uchwały został odczytany przez prowadzącą obrady.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XV/112/2012 

z dnia 29 maja 2012r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 5  głosami „za” przy obecności 15 Radnych/

( Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

g) W sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Europejskim Funduszu 
Rozwoju Wsi Polskiej w Warszawie

Omawiając projekt powyższej uchwały Wójt poinformował, że pożyczki z Europejskiego 
Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej udzielane są w ramach Samorządowego Programu



Pożyczkowego dla jednostek samorządu terytorialnego na finansowanie realizacji 
przedsięwzięć infrastrukturalnych na terenach wiejskich., Fundusz z tytułu udzielenia 
pożyczki nie pobiera prowizji ani żadnych dodatkowych opłat, stosuje preferencyjne zmienne 
oprocentowanie.

Pani Justyna Wątorska - Parzydło zapytała czy zaciągnięcie pożyczki na sfinansowanie 
planowanego deficytu budżetu w związku z realizacją zadania „Zagospodarowanie Centrum 
Dąbrówki jest wynikiem niewłaściwego oszacowania lub niedoszacowania kosztów tej 
inwestycji oraz czy ta pożyczka była zaplanowana w przyjętym na rok bieżący budżecie.

Wójt odpowiedział, że dochody gminy wystarczają na wydatki bieżące, dlatego na 
sfinansowanie inwestycji musimy szukać zewnętrznych źródeł finansowania.

Pani Skarbnik uzupełniła, że zadanie, na które planuje się zaciągnąć pożyczkę było 
zaplanowane w budżecie od momentu jego uchwalenia. Ponadto budżet na 2012 rok został 
przyjęty z deficytem.

Projekt uchwały został odczytany przez przewodniczącą obrad.

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XV/113/2012 

z dnia 29 maja 2012 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 5  głosami „za” przy obecności 15 Radnych/

( Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

h) W sprawie zmiany budżetu gmina na rok 2012.

Zmiany do uchwały budżetowej przedstawiła Pani Skarbnik

Uzasadnienie do wprowadzonych zmian stanowi załącznik do uchwały budżetowej. 
Radni do przedstawionego projektu uchwały nie zgłaszali uwag.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XIII/114/2012 

z dnia 29 marca 2012 r.

-jednogłośnie - /15 głosami „za” przy obecności 15 Radnych/ 

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)
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i) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na 
lata 2012 -  2018.

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Gminy.

Uzasadnienie do wprowadzonych zmian stanowi załącznik do uchwały.

Radni nie zgłaszali uwag do ww. projektu uchwały.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XV/115/2012 

z dnia 29 maja 2012 r.

-jednogłośnie - /15 głosami „za” przy obecności 15 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

Ad. 7 Rozpatrzenie podań do Rady Gminy.

- w sprawie nadania nazwy 

drodze gminnej we wsi Marianów.

- Mieszkańcy ul. Dębowej oraz Leśnej w miejscowości Ostrówek - dot. budowy drogi w 

miejscowości Ostrówek

Wojewoda Mazowiecki pismo LEX-1.4131.61.2012 JJ z dnia 11 maja 2012r. wskazujące, że 

uchwała Nr XIV/100/2012 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 30 marca 2012r. w sprawie 

przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy została podjęta z naruszeniem prawa.

Główny Inspektorat Ochrony Środowiska Departament Inspekcji i Orzecznictwa -  dotyczy 

skargi Pana z dnia 18 kwietnia 2012 r. w sprawie niewłaściwego składowania

eternitu zawierającego azbest.

-  Guzowatka w sprawie zwołania Zebrania Wiejskiego w celu odwołania 

pana Jana Milewskiego z funkcji Sołtysa wsi Guzowatka.

- Mieszkańcy wsi Guzowatka -  o wyjaśnienie sytuacji związanej z pomówieniem przez radną 

Marię Wilkowską mieszkańców protestujących przeciwko zmianie lokalizacji przystanku 

autobusowego.

Pan Wójt donosząc się do ww. podań powiedział, że:

- odnośnie nadania nazwy ulicy w Marianowie: po uzgodnieniu z sołtysem wsi Marianów 

nazwy ulicy na następną sesję Rady Gminy zostanie przygotowany projekt uchwały



- odnośnie Ostrówka: remonty dróg gminnych wykonane są w ramach funduszu sołeckiego. 

Podanie powinno zostać wzięte pod uwagę przy rozdysponowywaniu funduszu sołeckiego 

wsi Ostrówek w przyszłym roku.

- odnośnie podjętej uchwały z naruszeniem prawa Wójt wyjaśnił, że podejmując 

przedmiotową uchwałę nie było zawartej umowy ze schroniskiem na odbiór bezdomnych 

zwierząt.

Odnośnie pism składanych przez p. Wójt powiedział, że mieszkańcy zmieniający

pokrycie dachowe składują zdjęty eternit w swoich obejściach i czekają aż zostanie on 

odebrany przez gminę w ramach akcji bezpłatnego odbioru -  bez konieczności 

partycypowania w kosztach.

Odnośnie pism złożonych przez p. -  odwołanie z funkcji sołtysa należy do

kompetencji Rady Gminy.

Ad. 8 Sprawy różne i wolne wnioski

Pani Justyna Wątorska-Parzydło powiedziała, że mimo wielokrotnie uzgodnionych terminów 

i rozmów przeprowadzonych z wykonawcą remontu drogi w Dręszewie prace nie zostały 

wykonane. Czy możemy dyscyplinować takich wykonawców np. nie dopuszczając ich do 

udziału w kolejnych przetargach?

Pan Wójt wyjaśnił, że nie ma takich możliwości. Możemy jedynie stosować kary umowne.

Następnie p. Wójt poinformował o uroczystościach, które odbędą się w najbliższym czasie:

1.06. br. -  oddanie do użytku nowego budynku gimnazjum wraz z halą sportową 2.06.br. -  

sportowy dzień dziecka. 3.06.- śladami historii dąbróweckiej ziemi (570-lecie powstania 

parafii dąbróweckiej).

Pan Aleksander Załęski zaprosił na spotkania, które w najbliższym czasie odbędą się w 

Kuligowie:

31 maja br. spotkanie poświęcone udrożnieniu koryta rzeki Bug. Spotkanie odbędzie się w 

Skansenie w Kuligowie a uczestniczyć w nim będą władze wojewódzkie i powiatowe oraz 

przedstawiciele Zarządu Gospodarki Wodnej w Warszawie. W dniu 03 czerwca br. na placu 

zabaw w Kuligowie obchodzony będzie dzień dziecka.

Ponadto p. Załęski zaproponował, aby z końcem tego roku wdrożyć na terenie gminy nową 

ustawę o utrzymaniu czystości.

Pan Mędrzycki Wiesław -  radny powiatowy zwrócił uwagę na Wieloletnią Prognozę Powiatu 

Wołomińskiego, w której zaplanowane jest wykonanie inwestycji dotyczących gminy 

Dąbrówka tj. modernizacja ciągu drogi Kuligów -  Józefów - Kowalicha - Marianów, remont 

mostu w Dąbrówce, modernizacja i utworzenie urządzeń ochrony przeciwpowodziowej, 

turystyczne zagospodarowanie doliny Bugu.



Pan Pasoń Marek prosił o wycięcie krzewów przy drodze powiatowej w Małopolu na 

wysokości posesji p. Grycza.

W tej sprawie zostanie wystosowane pismo do Wydziału Dróg Powiatowych w Wołominie -  

odpowiedział p. Wójt.

Pan Jan Milewski złożył ustną rezygnację z pełnienia funkcji sołtysa wsi Guzowatka.

Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie ze Statutem Sołectwa obecny sołtys pełni 

swoją funkcje do czasu wyboru nowego sołtysa.

Pan Wójt uzupełnił wypowiedź przewodniczącej informując, że na następnej sesji powinna 

zostać podjęta stosowna uchwała w sprawie wyboru sołtysa. Wypowiedź Wójta poparła 

uczestnicząca w obradach p. Olimpia Kaczmarek - radca prawny.

Ad. 9 Zamknięcie obrad.

Po wyczerpaniu się powyższego porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła 

obrady XV sesji Rady Gminy Dąbrówka dziękując obecnym za udział w posiedzeniu.

Na tym protokół zakończono.

Sekretarz Sesji \ Przewodnicząca Rady Gminy

Protokołowała


